
Title (en)
Panel mounting system for making a partition wall

Title (de)
Plattenmontagesystem zum Erstellen einer Wand

Title (fr)
Système de fixation de panneaux pour la fabrication d'une cloison

Publication
EP 1321596 A1 20030625 (DE)

Application
EP 02028031 A 20021216

Priority
DE 10163508 A 20011221

Abstract (en)
Plate-mounting system used in wall construction comprises a grid of vertical C-shaped profiles (1) inserted with their upper and lower ends in
horizontal U-shaped profiles (2, 3). Clips (6) attached at the same height to the outer sides of opposite-lying arms (4, 5) of the individual C-shaped
profiles engage with rails (7, 8) on which plates are fixed. <??>Preferred Features: The grid is covered on both sides with plates to form a wall of
pre-determined thickness. The space between the plates is left empty or fully acoustically insulated with insulating material such as mineral wool.

Abstract (de)
Das Montagesystem umfasst ein Raster aus senkrecht stehenden C-Profilen 1, die mit ihren unteren und oberen Enden in sich horizontal
erstreckende U-Profile 2, 3 eingeschoben sind. An Außenseiten der sich gegenüberliegenden Schenkeln 4, 5 der C-Profile sind Bügelclips 6
angebracht. Die Bügelclips 6 an den Profilen 1 sind mit Schienen 7, 8 im Eingriff. An diesen Schienen sind Platten 23 befestigt. In dem Spalt, der
von den Platten eingeschlossen ist, kann ein Isoliermaterial eingebracht sein. <IMAGE> <IMAGE>
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